
Mødeindkaldelse Dato: 23.10. 2024 Tid: Kl. 17.00 – 17.30 (spisning) 

17.30 – 19.30  
Mødested Lokale ST 01 (stueetagen til venstre når I kommer ind) 

Medbring  

Skolebestyrelsens 
medlemmer:  

 

Forperson: Morten (2.A/5.B) 

Næstforperson: Jeppe (5.B) 

Forældrerepræsentanter: Aron (0.A/3.B), Ali (0.C/3.A), Jonas (4.B), Michael (3.A/4.A), 
Nadia (3.A), Jesper (suppleant 0.B/2.B)   

Medarbejderrepræsentanter: (Jonas lærer) 

Skoleledelsesrepræsentanter (uden stemmeret): Stefan (KKFO-leder) Benedikte 
(souschef) René (skoleleder) 

Fraværende  Nadia, Michael, Jesper 

Mødeleder  Morten 

Ordstyrer René 

Referent  Benedikte 

1. 

Kl.  17:45 

Godkendelse af referat 
Referat godkendt  

Punkt til drøftelse: 

2.   

Kl. 17:50 

 

TEMA: Trafiksikkerhed 
Hvorfor: Skolen ligger i et område som bebygges voldsomt og skaber 
bekymring i forældregruppen. 
 

Drøftelser: Hvor er de største udfordringer for børnenes trafiksikkerhed? 
Hvad kan bestyrelsen gøre? 
Hvad skal forældre være opmærksomme på? 
 
Området kommer til at være et byggeområde nogle år endnu med en del tung trafik. 
Nabobygningen skal bl.a. renoveres i 2025 og der bygges fortsat over for skolen på 
metrosiden.  
 
Der er oprettet kontakt til SB på Skolen i Sydhavnen om et samarbejde – og her 
kunne videndeling om trafiksikkerhed også drøftes.  
 
En udfordring er fortsat forældre i bil, der holder i af- og pålæsningszonen og går fra 
deres bil, så det skaber ’propper’, samt børn og cyklister, der går/kører mod 
ensretningen og går over vejbanen ved parkeringspladserne. Det skaber farlige 
situationer.  
 

Bestyrelsesmøde Sluseholm Skole og Fritid 



Der er nu kommet P-skiltning ved indkørsels til skolen på: 
15 minutter mellem 7-8 og 16-17 og ellers tre timer.  
Der kommer også P-vagter nu. 
 
Drøftelse om hvordan man bedst på skolens grund kan nudge børn og voksne til at 
bruge parkeringsområdet til det, det er mening området skal bruges til. 
 
Beslutning om, at SB løfter det ved skolebestyrelsens årsmøde med 
kontaktforældre. 
 
René Bang kontakter Urd (København Byggeri) om der er noget nyt omkring 
Sjællandsbroen 6.   
 
Først når byggeriet er færdigt, påtænkes der skolepatrulje på SLUS, så det er sikkert 
for børnene at stå i krydset.  
 

Punkt til orientering: 

3.  

Kl. 18.45 

Lejrskoler 
 

Orientering  Status på sidste SBmødet og personalemødet om temaet. 
 
Præsentation af ramme for lejrskoler på SLUS. 
3. klasse – to overnatninger inden 1. maj 
6. klasse – 3 overnatninger ingen specifik uge 
9. klasse – 4 overnatninger i første uge af september 
 
Lejrskoler skal understøtte vores motto: Skolen skal ud i naturen og vores værdier: 
fællesskab, nysgerrighed og fordybelse 
 
Man tager afsted hele årgangen.  
 
Der skal herfra udarbejdes et princip for lejrskoler på SLUS. 
 

 

Punkt til drøftelse 

4. 

Kl.  18.50 

Skolebestyrelsens årsmøde d. 28.11 kl.17-20 

 

Drøftelse: Beskrivelse af det bestilte oplæg:  
Skolens kontaktforældre (0. kl - 5.kl) inviteres til et oplæg fra Børns Vilkår på ca. 90. min 
om hvad forældre bør være opmærksom på om børns online liv.  
 
Der stilles en opgave til kontaktforældrene inden mødet om, hvad der rør sig i klasserne 
omkring digital dannelse. 



Hvis kontaktforældrene synes, at oplægget er aktuelt for alle forældre, påtænkes det, 
at der til skolebestyrelsens årsberetning laves et lignende oplæg der efter 
årsberetningen.  

 
Hvordan skal aftenen i øvrigt forløbe? Ca. 50 minutter 
Information fra SB om trafiksikkerhed på skolens område til slut af mødet.  
 
 

 

Punkt til orientering 

5.  

Kl. 19:10 

Ordensregler (se bilag) 

 Drøftelse om udkastet. Især erstatning ved bevidst ødelæggelse af skolens ting 
og online kommunikation var i drøftelse.  
Udkastet om ordensregler er med små justeringer godkendt.  

 

EVT. 

Punkt til drøftelse på næste SB om skolen skal være på sociale medier? 
Alle SB-medlemmer tjekker andre skolers Instagram-/Facebook-sider ud for få 
empiri til drøftelsen og skolen kommer med et oplæg.  
 

 

 


